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Abstract (en)
In a wall slidebar for a shower or the like, the wall slidebar being accommodated at the end areas in one blind hole each by bracket-like holders
which can be fastened to the building wall with screws, provision is made for at least one radial bore (11) to be provided at each end area of the wall
slidebar (1) in order to improve the same, which radial bore (11) is in alignment with the bore of the holder (2) for the wall fastening in the extended
position so that the holder (2) can be fastened together with the wall slidebar (1) to the building wall (5) in each case with one screw (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Wandstange für eine Brause o.dgl., wobei die Wandstange an den Endbereichen von an der Gebäudewand mit Schrauben befestigbaren,
konsolartigen Halterungen in jeweils einer Sackbohrung aufgenommen ist, ist zur Verbesserung vorgeschlagen, daß an jedem Endbereich
der Wandstange (1) wenigstens eine Radialbohrung (11) vorgesehen ist, die in der Stecklage mit der Bohrung der Halterung (2) für die
Wandbefestigung fluchtet, so daß jeweils mit einer Schraube (21) die Halterung (2) zusammen mit der Wandstange (1) an der Gebäudewand (5)
befestigbar ist. <IMAGE>
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